

ALLGEMEINE INFORMATION

- Alle unsere Apartments wurden vor ihrer Anreise kontrolliert.
- **In den Apartments ist Rauchverbot!**
- Essen und Trinken ist aus hygienischen und sicherheitstechnischen Gründen im SPA nicht gestattet.
- Kinder dürfen den Spa - Bereich nicht ohne Aufsicht benutzen.
- Im SPA Bereich ist Badeschuhpflicht.
- Eltern haften im gesamten Resort für ihre Kinder.
- Falls Sie eine SPA -Eintrittskarte verlieren, müssen wir dafür 5€ verrechnen.
- Feuerwehreinsatz wegen Gast: mind. 600€
- **CHECK OUT:** 08:00 - 10:00 Uhr
- Bitte das benützte Geschirr in der Spülmaschine waschen und in die Schränke räumen.
- Bitte entsorgen Sie Ihren Müll in die dafür vorgesehenen Mülltonnen vor den Häusern. Das Apartment muss besenrein sein.
- Bitte melden Sie Schäden in den Apartments **sofort** der Rezeption!
- **Feuerwehr: 122** **Polizei: 133** **Rettung: 144**
- **Notruf: +43/664/88500680**

GENERAL INFORMATION

- All our apartments have been checked before your arrival.
- **Smoking is not allowed in the apartments!**
- We kindly advise you, because of safety and hygienic reasons, food and drinks are not allowed at the SPA area.
- Children are **not allowed** to use the SPA without supervision.
- At the SPA area swim shoes are requested.
- At the whole resort parents are responsible for their children.
- If you lose a SPA key card we have to charge you 5€.
- Fire brigade because of guest: min.600€
- **CHECK OUT:** 08:00- 10:00 am
- Please wash used dishes in the dishwasher and put them back in the cabinets.
- Please put all rubbish into the appropriate containers outside. The apartment must be swept.
- Please inform our reception **immediately** about any damage at the apartment.
- **Fire brigade: 122** **Police: 133** **Ambulance: 144**
- **Emergency call: +43/664/88500680**